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Anita Mooij

Van: Griffie Gemeente Heiloo
Verzonden: maandag 26 juni 2023 16:57
Aan: rp.vansplunteren
CC: Griffie Gemeente Heiloo
Onderwerp: vragen en antwoorden komst van 80 asielzoekers naar Heiloo 

 
 
 
Vraag 1): 
Wanneer is het college voor het eerst op de hoogte gesteld dat deze groep zou komen en door wie? 
Antwoord:  
Op donderdagavond om 18.34 kreeg de burgemeester een app van de directeur van het COA. 
  
Vraag 2): 
Wat heeft het college vervolgens ondernomen? 
Antwoord: 
De burgemeester heeft het bericht doorgestuurd aan het college om 21.31, met het bericht dat het een logische 
plek is. 
De burgemeester heeft via een app ook de fractievoorzitters van Heiloo en de burgemeesters van de BUCH 
geïnformeerd.  
  
Vraag 3): 
Welke juridische mogelijkheden had het college om deze komst tegen te gaan en waarom is hiervan geen gebruik 
gemaakt? 
Antwoord: 
De burgemeester kan een voorstel van het COA weigeren als er ernstige bezwaren zijn in het kader van Openbare 
Orde en Veiligheid. De burgemeester verwacht niet dat hier een beroep op gedaan hoeft te worden en baseert dit 
op app‐contact met de burgemeester van Purmerend en een telefoongesprek met de directeur van Veiligheidsregio 
Zaanstreek‐Waterland over de betreffende groep. Zij gaven beiden aan dat de vluchtelingen al geruime tijd 
samenwonen en niet tot overlast leiden. 
  
Vraag 4): 
Uit welke nationaliteiten en leeftijden bestaat de groep? 
Antwoord: 
De samenstelling van de groep bestaat momenteel uit 64 bewoners, waarvan ongeveer de helft Syrisch is. Daarnaast 
zijn er bewoners uit Jemen, Turkije, Rusland, Oekraïne, Libië, Ethiopië, Irak en  Mozambique. Het zijn mannen in de 
leeftijd tussen de 20 en 40 jaar.  
  
Vraag 5): 
Hoe lang is deze groep gehuisvest geweest in Purmerend? 
Antwoord: 
Het is een groep die bestaat uit vluchtelingen die op verschillende momenten naar Nederland zijn gekomen. 
Purmerend heeft gedurende 9 maanden vluchtelingen in een tent opgevangen. 
  
Vraag 6): 
In het NHD wordt de burgemeester geciteerd met de woorden: ‘Ik verwacht niet zo heel veel problemen’; klopt dit 
citaat? Zo ja, waarop is deze uitspraak gebaseerd? 
Antwoord: 
Dit citaat klopt. De uitspraak is, zoals ook bij vraag 3 aangegeven, gebaseerd op app‐contact met de burgemeester 
van Purmerend en een telefoongesprek met de directeur van Veiligheidsregio Zaanstreek‐Waterland over de groep. 
Zij gaven beiden aan dat de vluchtelingen al geruime tijd samenwonen en niet tot overlast leiden. Er is in Purmerend 
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wel een hongerstaking geweest van een aantal vluchtelingen om aandacht te vragen voor hun uitzichtloze situatie, 
de lange wachttijden en de slechte omstandigheden in de tent.  
  
Vraag 7): 
Tevens wordt gesteld in datzelfde bericht dat de burgemeester heeft gezegd dat de gemeente Heiloo hieraan 
medewerking zal verlenen. Is dit een collegebevoegdheid of had hierover de raad als hoogste orgaan van 
de gemeente tevoren een uitspraak moeten doen? 
Antwoord: 
Het is de bevoegdheid van de burgemeester om de openbare orde en veiligheid te handhaven. De burgemeester 
verwacht geen verstoring van de openbare orde en veiligheid en ziet daarom geen reden om medewerking te 
weigeren. Met medewerking is bedoeld open te communiceren richting de inwoners en samen te werken met het 
COA om deze opvang te laten slagen.  
  
Vraag 8): 
Hoe is de wet‐ en regelgeving hiervoor geregeld? 
Antwoord: 
De opvang van asielzoekers vloeit voort uit het internationale Vluchtelingenverdrag. 
  
Vraag 9): 
Waaruit bestaat deze medewerking? 
Antwoord: 
De medewerking van de gemeente bestaat met name uit het open te communiceren richting de inwoners en samen 
te werken met het COA om deze opvang te laten slagen. Het COA is verantwoordelijk voor opvang, zorg, begeleiding 
en veiligheid van de locatie. 
  
Vraag 10): 
Wat zullen de kosten zijn voor de gemeente Heiloo? 
Antwoord: 
De inspanning van de gemeente Heiloo is zeer beperkt, de verantwoordelijkheid en organisatie van de opvang ligt 
zoals aangegeven in handen van het COA. 
 
Vraag 11): 
Welk bedrag ontvangt Fletcher voor deze huisvesting? 
Antwoord: 
Dat is ons niet bekend. 
 
Vraag 12): 
Welke maatregelen zullen er worden genomen, zowel door het COA als door de gemeente Heiloo, zodat er 
geen overlast zal ontstaan voor de omgeving? 
Antwoord: 
Het COA organiseert deze opvang en zorgt dat er beveiliging en begeleiding aanwezig is. De gemeente Heiloo 
informeert haar eigen veiligheidspartners (politie, BOA's, jongerenwerker, brandweer). 
  
Vraag 13): 
Welk contact is er geweest met de Veiligheidsregio? 
Antwoord: 
Er is overlegd met de directeur en voorzitter van Veiligheidsregio Noord‐Holland Noord. 
  
Vraag 14): 
Purmerend is onderdeel van de Veiligheidsregio Zaanstreek‐Waterland, Heiloo van de Veiligheidsregio Alkmaar; 
betekent dit dat wij nu contingenten van de Veiligheidsregio Zaanstreek‐Waterland aan het overnemen zijn? 
Antwoord: 
Heiloo is onderdeel van Veiligheidsregio Noord‐Holland Noord, waarvan de burgemeester van Alkmaar de voorzitter 
is. De opvang in Purmerend eindigt uiterlijk eind juni, wat betekent dat het COA nieuwe opvanglocaties zoekt. Door 
het COA is nu een groep mensen in het Fletcher Hotel Heiloo ondergebracht, die hiervoor verbleven in Purmerend. 
Alle mensen die in Heiloo worden opgevangen tellen voor onze eigen capaciteitsopgave. 
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Vraag 15): 
Betekent dit dat Heiloo nu is vrijgesteld van verplichtingen die (eventueel) zullen voortvloeien uit de spreidingswet, 
mocht die in het parlement aangenomen worden, of zullen wij ook nog daaraan een bijdrage moeten gaan leveren? 
Antwoord: 
De spreidingswet is nog niet aangenomen, als deze wordt aangenomen betekent het dat Heiloo ca 100 mensen zal 
moeten opvangen. De opvang die door het COA in het Fletcher Hotel Heiloo is ingericht betreft noodopvang voor 
een periode van een half jaar, wat voor de aanstaande spreidingswet geen effect heeft. De spreidingswet heeft als 
uitgangspunt het realiseren van duurzame opvangplekken voor een periode van 5 jaar.  
  
Vraag 16): 
Zo ja, welke locatie zal dan daarvoor gebruikt gaan worden? 
Antwoord: 
Voor duurzame opvang in het kader van de spreidingswet is nog geen locatie in zicht. 
  
Vraag 17): 
Het hotel ligt op de grens van Heiloo en Castricum; welk contact is hierover geweest met het college van Castricum?
Antwoord: 
Niet met het college, de burgemeesters van de BUCH (dus ook Castricum) zijn geïnformeerd.  
  
Vraag 18): 
Welke garantie is er dat dit “slechts” 6 maanden zal duren? 
Antwoord: 
Er is een contract gesloten tussen Fletcher en COA voor een halfjaar als tijdelijke noodopvang.  
  
Vraag 19): 
Wat zal het college doen als dit niet gestand wordt gedaan door het COA?  
Antwoord: 
Wij hebben en houden goed contact met het COA, met de veiligheidsregio. 
  
Vraag 20): 
Over 6 maanden na 25 juni is het precies Eerste Kerstdag; kunnen wij werkelijk ervan uitgaan dat een dergelijke 
ingrijpende verhuizing precies tijdens de Kerstdagen zal plaatsvinden? 
Antwoord: 
Het COA is verantwoordelijk voor de inrichting van de noodopvang en voor de ontvlechting hiervan, en daarmee te 
zijner tijd ook voor de verhuizing van de huidige tijdelijke bewoners in het Fletcher Hotel Heiloo. 
  
 
 
 

 
 

Van: rp.vansplunteren@quicknet.nl [mailto:rp.vansplunteren@quicknet.nl]  
Verzonden: vrijdag 23 juni 2023 19:05 
Aan: Griffie Gemeente Heiloo <griffie@Heiloo.nl> 
Onderwerp: vragen van de VVD 
 
Geachte griffie, 
Naar aanleiding van het bericht over de komst van 80 asielzoekers naar Heiloo heeft de VVD fractie de bijgevoegde 
vragen voor het college. Ik vertrouw erop dat deze op de juiste wijze doorgeleid worden. 
Dank, groeten en prettig weekend, 
René 




